
Antwoord op schriftelijke vragen van fractie PvdA over 
verordening Hemelwater 

Datum vraag: 13 mei 2022
Indiener: Willem Heesen
Nummer: S22/128
Datum antwoord: 17 mei 2022

Aanleiding:

Vraag:
de norm gaat van 20 naar 60mm. Op basis waarvan is deze nieuwe norm vastgesteld? 
De (zeer extreme bui) die Limburg liet overstromen zat boven de 200mm. Is 60mm dan 
duurzaam naar de toekomst toe?

Antwoord: 
In de Notitie ‘Verhogen waterbergingseis in de hemelwaterverordening’ wordt toegelicht waarom 
het college een keuze maakt voor een bergingseis van 60 mm. De kern is dat we al te maken  
hebben met intensievere neerslag waardoor het verhogen van de waterbergingseis dringend nodig 
is. Hierbij is een referentie gezocht die gehanteerd wordt door kenniscentra in Nederland. Op basis 
van de gehanteerde watertabel (A) is gekozen voor een eis van 60 mm omdat deze bijdraagt aan 
een substantiële verhoging van de eis en past binnen onze huidige ambities. De buien in Limburg 
waren zeer exceptioneel en waren ook in een andere omgeving/landschap dan in vergelijking met 
onze gemeente. Het verhogen naar een hogere eis van meer dan 60mm wordt nu nog niet 
noodzakelijk geacht. 


